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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Semjén Zsolt, tárca nélküli miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem sikerült hat év alatt sem megoldani, hogy a 
külhoni magyarok is követhessék a magyar sportközvetítéseket?"

Tisztelt Miniszterelnök-helyettes Úr!

„Eb 2020: a Vajdaságban elsötétül az M4 Sport a magyar–portugál alatt is”. Ezzel a címmel közölt 
írást tegnap a Nemzeti Sport online felülete. A cikk beszámolója szerint „amennyire várták a 
vajdasági magyarok a labdarúgó Európa-bajnokságot, legalább akkora csalódást okozott nekik, 
hogy kiderült, hogy az M4 Sport valamennyi mérkőzés idejére elsötétül…”

Mint ahogyan azt Ön is jól tudja, a probléma messze nem újkeletű. És messze nem csak a 
Délvidéket érinti, hasonló a helyzet a szomszédos országok magyarok lakta részén is. Az 
Országgyűlésben Szávay István korábbi országgyűlési képviselő elsőként még 2015-ben, majd 
később több alkalommal is intézett szóbeli és írásbeli kérdést is Önhöz, sürgetve az ügy megoldását.
Jómagam még 2019 májusában fordultam Önhöz szintén egy írásbeli kérdésben, ám az ígéretek 
ellenére a kormányzatnak láthatóan azóta sem sikerült megbirkóznia a feladattal.

Annak ellenére sem, hogy erre a Miniszterelnök személyesen adott Önnek meglehetősen határozott 
utasítást hat évvel ezelőtt. Orbán Viktor még a 2015-ös Bálványosi Szabadegyetemen közölte a 
téma kapcsán: „Komoly kérdésnek tartom ezt az ügyet, Semjén Zsolt azonnal intézkedjen."

Bizonyára nem kell hangsúlyoznom, mekkora csalódást jelent ez a probléma mindazon 
honfitársaink százezreinek, akik a Kárpát-medence minden szegletében hozzánk hasonló 
izgalommal és lelkesedéssel várják a mai magyar-portugál mérkőzést. Fociválogatottunk 
meccseinek magyar nyelvű közvetítését azonban sem ma, sem a későbbiekben nem követhetik.

A fentiek alapján kérdezem Miniszterelnök-helyettes urat:

- Miért nem sikerült hat év alatt sem megoldani, hogy a külhoni magyarok is követhessék a magyar 



sportközvetítéseket?
- Milyen aktuális akadályai vannak a kérdés rendezésének?
- Foglalkozik-e még érdemben a kormány ezzel a problémával?
- Amennyiben igen, mit kíván tenni a Kormány a probléma megoldása érdekében?
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